
Goedemiddag, 

In deze zaal is opgeroepen tot het afronden van de discussie, aangezien het natuurplan al 
sinds oktober 2017 bestaat. Spreker vroeg zich af hoe vaak dit onderwerp nog terugkomt en 
dat goed bestuur ook betekent dat er op een gegeven moment een besluit moet worden 
genomen.  

Laten we dat goed bestuur eens onder de loep nemen. 

Toen het beheerplan voor Schoorl in 2016 al twee weken ter inzage lag, aan de vooravond 
van de grote vakantie, was een voorlichtingsavond georganiseerd. In de communicatie stond 
dat provincie en SBB “trots waren op het gebied, het wilde beschermen, behouden en 
herstellen”. Slechts  6 burgers kwamen hier op af. Die brachten naar voren dat deze avond 
over moest en dan met betere communicatie. Er is niet over boskap gesproken. Geruisloos 
werd het beheerplan via Provinciale Staten tot goedkeuring gebracht. Door de Partij voor de 
Dieren stond in september 2016 voorpaginagroot in onze krant de kap van 95 ha dennenbos. 
Schoorl stond op zijn kop en voelde zich bedrogen! 

In 2007, 16 jaar geleden dus,  waren er al bewoners die de plannen te hoog gegrepen 
vonden omdat zich hier nooit zo dat grijze duin heeft opgehouden. Zij wezen op de 
verschillen tussen de huidige besluiten en eerdere concepten die eind 2005 waren 
opgesteld, dat de vertaling van de aanmeldingsgegevens naar de doelstellingen 
disproportioneel is, de doelstellingen uitgebreider zijn dan de Richtlijn voorschrijft, en de 
suggestie wordt gewekt dat de maatregelen het gevolg zijn van de verplichtingen van de HR.  

De voorwaarden van N2000 dat er draagvlak moet zijn voor de plannen worden dus 
systematisch genegeerd! Er is al meer dan 15 jaar geen draagvlak! Is dat goed bestuur? Is dat 
er zijn voor je burgers? Is dat openheid en transparantie? 

Landschap NH - zwaar gesubsidieerd door provincie - met als directeur Ernst Briet nu onze 
huidige wethouder, moest kijken of de natuurwaarden in ons gebied niet werden aangetast 
door de 95 ha boskap. Ons kent ons, want gedeputeerde Tekin bleek tevens voorzitter te zijn 
van het RVO waar wij contact mee opnamen - Bij de Bergense bossen werd ons protest 
behandeld door het college met burgemeester Voskuil die we ook tegenkwamen bij de 
omgevingsdienst als bestuursvoorzitter en voorzitter dagelijks bestuur en die ten tijde van 
zijn functie in de Staten vóór de boskap stemde en de provincie vond dit nou juist de 
geschiktste kandidaat als Schoorlse burgemeester. Ook  Gedeputeerde Jelle Beemsterboer 
zit in de omgevingsdienst die het uitvoeringsapparaat van de provincie is - en daar moeten 
wij dus heen met ons protest! Gegevens zuurgraad Lange Vlak worden niet verstrekt.  

Dus, ja wij kunnen niet anders dan blijven doorgaan want als er eenmaal een beheerplan is 
dan zijn de doelen uitgesloten van beroep. Met goed bestuur was geen verzet nodig 
geweest.  

Dank u wel 


